
L’emprenedor Guillem Capellades va fer una conferència a l’alumnat dels CFGS 
d’Administració i Finances i Gestió de Vendes i Espais Comercials per tal d’ajudar-los 
a comprendre que és i com és un emprenedor que actualment està lluitant i treballant 
per tirar endavant la seva empresa.  

Guillem Capellades, és un dissenyador gràfic que va decidir centrar - se professionalment 
en un projecte innovador, dedicant esforç, moltes hores de feina i inversió econòmica per 
portar endavant una idea diferent, una cera per a esquís que s’apliqués en fred i a més fos 
100% natural, feta amb ingredients que no malmeten el medi ambient. 
 
Ara que el seu producte, la cera NZero, http://www.nzerowax.com/ ja està al mercat, en 
Guillen té nous objectius com ara, aconseguir acords per a distribució a altres països i 
també té en ment crear noves ceres que siguin útils per altres esports en que l’encerat juga 
un paper important en el rendiment com per exemple el handboll i el ciclisme. 

En Guillem va explicar als alumnes que emprendre és una aventura molt emocionant que 
l’ha fet estar permanentment obert a explicar la seva idea i això li ha permès conèixer a 
persones molt interessants i aconseguir contactes molt útils. I això –diu- és molt enriquidor. 

En Guillem va encoratjar a l’alumnat a observar, a mirar, a fer-se preguntes, a buscar, a 
investigar, .... si volen trobar una idea de negoci pel seu projecte que sigui apassionant per 
treballar-hi. Els va dir, també, que és una errada no voler explicar la idea perquè 
compartint-la s’obtenen opinions, observacions i potser aliances que poden ser molt bones 
per anar endavant. 

Els va presentar el que, per ell, és bàsic quan s’emprèn que és el triangle: Producte / 
Servei, Finances i Persona / Equip. Tenir un bon producte / servei és bàsic, disposar de 
recursos econòmics –al principi segurament d’amics, familiars i bojos- i de la persona / 
persones –equip- adequat. 

Els va parlar de les avantatges i inconvenients de treballar sol com a emprenedor. Va 
parlar de molt sacrifici personal, molta dedicació horària, no poder desconnectar de 
l’empresa, no tenir assegurats uns ingressos, solitud .... però també va parlar-los de 
passió, de llibertat, de gestió del propi temps, conèixer gent, .... 

L’alumnat li va poder fer preguntes sobre la seva empresa i la cera que produeix i 
comercialitza i també li van poder demanar opinió sobres les idees que tenien per fer els 
seus projectes de CF. 

Va ser una xerrada amb col·loqui molt interessant i enriquidora per a l’alumnat doncs van 
poder escoltar i parlar amb un emprenedor i  persona molt propera i oberta a explicar la 
seva experiència des de tots els aspectes tant positius com negatius. 

Agraïm a Guillem Capellades la seva tant agradable i enriquidora conferència i el temps 
que de formar totalment desinteressada va dedicar a l’alumnat i professorat del nostre 
institut. 

 


